
GRYTELVA HYTTEFORENING

Styremøte 14.mars 2019  kl. 19.

Hos: Guri Hafsten Aalerud

Tilstede: Knut Olav Furuseth, Ingolf Lundberg, Roy Andersen, 

Guri Hafsten Aalerud

Fraværende:  Knut-Erik Holmen

Referent: Astrid Løken Nordgård

Agenda 14.03.2019

1. Gjennomgang av dokumenter til årsmøtet torsdag 18.april 

Knut-Ivar: Regnskap og Budsjett er klart.

Astrid: Årsmelding så godt som klart, oversendes Knut Olav snart

Knut Olav: Valg, innmeldte saker fra styret, innmeldte saker fra medlemmene, 

«Syr sammen» det hele og sender ut i løpet av uke 12

Årsmøtet: Styret møter kl. 15 hos Astrid, medbringende min. 1 termokanne med 
kaffe.

Astrid ordner kjeks/ kake e.l. , mineralvann, te og drikkekrus.

Knut Olav kopierer opp møtedokumenter til utdeling.

 

2. Nestleders forslag vedr. pt 2 i vedtekter ble gjennomgått og diskutert. Revidert 
forslag legges frem som forslag fra styret på årsmøtet.

3. Løypekjøring . Noen uklarheter mellom avtalen kontra hva som faktisk kjøres over 
Gaulsvatnet. Må sjekkes til neste sesong.

- Samtidig bør styret undersøke hvorvidt Tonby har vikar?

- Benyttes optimal (tung nok) sporkall?

4. Tilskuddsordninger i Sigdal kommune.

Nestleder holder seg oppdatert på «Tilskuddsportalen» 

For å få tilskudd til løypekjøring neste periode: Søke tidlig og øke beløpet.

5. Kontigenten foreslåes økt fra kr.350.- til kr. 400.- 

Neste års budsjett er foreslått inklusiv denne økningen.



6. Styret kjøper inn kart nr 2824  Trillemarka- Rollagsfjell til bruk i sti/løypearbeidet. 

Astrid bestiller et skilt til som supplement til øvre Slettefjellløype-  

TIL TRÅENVASSLIA

7 Dugnadsplaner: 

* 2 sittegrupper skal beises.  Roy melder seg til den ved  Øgnevann.

*Hytteforeningens p-plasser må jevnlig renses for  uønsket vegetasjon. 

 * Jevnlig sjekk av staur/skilt.

 Kolsås 20.mars, 2019

Astrid Løken Nordgård

 


